
Protokół nr 50/2017  
L sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 10 sierpnia 2017 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 18.18 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, przywitał przybyłych gości, stwierdził 
obecność 3 radnych. Kierownik Oddziału Wspierania Jednostek Pomocniczych - Jeżyce zwrócił 
uwagę, że zgodnie z interpretacją, którą posiada Wydział, prowadzący obrady nie może otworzyć sesji 
jeśli na sali nie ma kworum. Przewodniczący Rady przyjął uwagę, następnie przedstawił porządek 
obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz powołał protokolanta, 
którym został pan Waldemar Rembas, Kierownik Oddziału Wspierania Jednostek Pomocniczych 
Jeżyce. 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 

Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o terminie kolejnej sesji, która odbędzie 
się 4.09.2017 o godz. 19.00. Zasygnalizował możliwość zwołania kolejnej sesji jeszcze we wrześniu 
(18.09). Przypomniał, o festynie w 16-17.09 organizowanym na terenie Osiedla Kiekrz  
i organizowanym przez Radę, w 16.09, rajdzie pieszego – rowerowym.  
 
Punkt 4: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Zastępca Przewodniczącego Zarządu, pan Witold Puchalski poinformował, że w okresie między 
sesjami Zarząd nie podjął żadnych uchwał i nie wydał opinii. 
 
Punkt 5: Prezentacja projektów zgłoszonych do Poznańskiego Budżetu Obywatelskiego na 
2018 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos przedstawicielom Gabinetu Prezydenta, 
paniom Karolinie Kubis i Dagmarze Woźniak. Głos zabrała pani Karolina Kubis, która omówiła ogólne 
zasady opiniowania przez rady wniosków złożonych do PBO na 2018 rok zarówno w systemie 
komputerowym jak i w wersji papierowej (załącznik do uchwały-karta). Następnie zaprezentowała 
wnioski, które dotyczą rejonu (Podolany, Strzeszyn, Kiekrz, Krzyżowniki-Smochowice), terenu Osiedla 
oraz wnioski ogólnomiejskie. Niektóre wnioski zostały omówione bardziej szczegółowo. 
O godz. 18.40 na sesję przybył Radny, pan Marek Leśniak.  
O godz. 18.45 na sesję przybył Radny, pan Maciej Bedyński. 
 
Punkt 6: Wolne głosy i wnioski. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Punkt 7: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył o godz. 19.00 


